

English text – French text follows
Texte anglais – texte français suit

Invitation Email

My name is Dr. Barbara Waruszynski, and I am conducting research for the Canadian Armed Forces (CAF) on fostering allyship in the Canadian military. The purpose of this invitation email is to ask you to participate in my research project on *Building Allies across the Canadian Armed Forces*. The aim of this research is to explore how military personnel can create effective allies to help foster a more diverse, equitable, and inclusive culture in the CAF. Your input is important to help the CAF examine the factors that will contribute to meaningful culture change — a culture that is diverse, progressive, safe, equitable, and inclusive through the establishment of effective allies.

This research has been approved by the Department of National Defence (DND)/CAF Social Science Research Review Board (SSRRB) in accordance with DAOD 5062-0 and 5062-1 and the SSRRB approval # is 2096/23F.

You do not have to answer any questions that you do not wish to. The information you provide will be summarized, in anonymized format, in the body of the final report. At no time will any specific comments be attributed to you and all source documentation will be kept strictly confidential. In addition to submitting my final report to the Chief Professional Conduct and Culture, I will also be sharing my research findings with the entire Department and the CAF.

You are not compelled to participate in this research project. If you do choose to participate, you are free to withdraw at any time without prejudice. Similarly, if you choose not to participate, this information will also be maintained in confidence.

I am available to answer any questions you have about the study. You may contact me at 613-901-9605 or by email at Barbara.Waruszynski@forces.gc.ca.

If you would like to participate, please contact me at the following address: Barbara.Waruszynski@forces.gc.ca.

Thank you for your consideration.

Sincerely,

Barbara Waruszynski

*Dr. Barbara Waruszynski
Defence Scientist
Director General Military Personnel Research and Analysis
NDHQ (Carling),
60 Moodie Dr,
Bldg. CC-9, 9S.2.T30.02
613-901-9605
Barbara.Waruszynski@forces.gc.ca*

Courriel d'invitation

Je m'appelle Barbara Waruszynski et j'effectue de la recherche pour les Forces armées canadiennes (FAC) sur la promotion du concept d'allié au sein de l'organisation. Ce courriel d'invitation a pour but de vous inviter à participer à mon projet de recherche qui porte sur la formation des alliés et alliées dans l'ensemble des FAC. Le but de cette recherche est d'explorer comment les militaires peuvent créer des alliés et alliées efficaces pour favoriser une culture plus diversifiée, équitable et inclusive dans les FAC. Votre contribution est importante pour aider les FAC à examiner les facteurs qui contribueront à un changement de culture significatif – une culture diversifiée, progressiste, sécuritaire, équitable et inclusive grâce à la mise en place d'alliés et alliées efficaces.

La recherche a été approuvée par le Comité d'examen de la recherche en sciences sociales (CERSS) du ministère de la Défense nationale (MDN) et des FAC, conformément aux DOAD 5062-0 et 5062-1. Le numéro d'autorisation du CERSS est le 2096/23F.

Vous n'êtes pas dans l'obligation de répondre à certaines questions si vous ne le souhaitez pas. Les renseignements que vous fournirez seront résumés de façon à rester anonymes et ils seront intégrés dans le corps du rapport final. Aucun commentaire que vous formulerez ne vous sera attribué personnellement, et tous les documents d'origine demeureront strictement confidentiels. En plus de soumettre mon rapport final au Chef – Conduite professionnelle et culture, je communiquerai aussi les conclusions et les constats de mes recherches à l'ensemble du ministère et des FAC.

Rien ne vous oblige à participer à ce projet de recherche. Si vous décidez d'y participer, vous pouvez vous retirer n'importe quand sans préjudice. De même, si vous décidez de ne pas y prendre part, cette information restera également confidentielle.

Je suis à votre disposition pour répondre à toutes vos questions au sujet de l'étude. Vous pouvez communiquer avec moi par téléphone au 613-901-9605 ou par courriel à l'adresse Barbara.Waruszynski@forces.gc.ca.

Si vous souhaitez participer au projet de recherche, veuillez me contacter à l'adresse suivante :
Barbara.Waruszynski@forces.gc.ca.

Merci de l'intérêt que vous porterez à cette démarche.

Sincères salutations,

Barbara Waruszynski

Barbara Waruszynski, Ph. D
Scientifique de la Défense
Directeur général – Recherche et analyse (Personnel militaire)
QGDN (Carling),
60, promenade Moodie,
Complexe Carling, bâtiment 9, et 9S.2.T30.02
613-901-9605
Barbara.Waruszynski@forces.gc.ca